
Aan: College van B&W te Hengelo
Per email: Raadsgriffie@hengelo.nl
Datum: 28-10-2022
Betreft: Bedrijfsterreinen

Geacht college,

In de Tubantia van woensdag 26 oktober staat een artikel dat er in Hengelo geen
bedrijfskavels meer voorhanden zijn.

Voor bedrijven die willen uitbreiden of nieuwe bedrijven die zich hier willen vestigen bestaat
momenteel geen mogelijkheid dat te realiseren.
Dat betekent dat ze moeten uitwijken naar andere gemeenten.

Niet goed voor onze bedrijven maar ook niet goed voor de werknemers die daar werken.

Wij stellen u daarom de volgende vragen;

1. Kan het college aangeven wat de economische visie is voor Hengelo c.q. Twente wat
betreft de invulling van bedrijfskavels? En hoe gaan we dat communiceren richting de
provincie?

2. Ziet het college een mogelijkheid om de bestaande bedrijfsterreinen te
herontwikkelen en op te knappen?
Zo ja, op welke termijn kan dat gerealiseerd worden? Zo niet, waarom niet?

Met vriendelijke groet,
Cynthia van der Zweth
VVD Hengelo
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